
Protokół Nr 45/2017 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

Rady Gminy Cewice 
w dniu 27.11 2017 r. 

Obecni na posiedzeniu: 
1. Jerzy Bańka 
2. Herbert Rosin 
3. Andrzej Kandzorra 
4. Wiesław Keller 

Przewodniczący Komisji 
Wiceprzewodniczący Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 

5. Aleksander Nagórski - Członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Jerzy Pernal - Wójt Gminy Cewice 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Zapoznanie się, omówienie i zaopiniowanie pism i materiałów, które wpłynęły do 

Komisji. 
6. Wnioski i opinie Komisji. 

Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Inwestycji. Stwierdził prawomocność posiedzenia ponieważ obecni byli 
wszyscy członkowie Komisji. 

Pan Jerzy Bańka przedstawił protokół nr 44/2017 z dnia 23 października 2017 r., który został 
przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka przedstawił porządek posiedzenia komisji, który 
został przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Na posiedzeniu członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy 
Cewice omawiali i opiniowali n/w uchwały przygotowane na X X V I I sesję Rady Gminy 
Cewice: 

• uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2017 - opinia 
pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Cewice - opinia pozytywna (5 - za), 
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Ad. 2 

Ad. 3 

Ad. 4 



• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz 
z udziałem w nieruchomości - opinia pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu 
mieszkalnego będącego przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy - opinia pozytywna 
(5 - za), 

• uchwała w sprawie nabycia nieruchomości położonej w Unieszynie - opinia 
pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/148/2012 Rady Gminy Cewice z dnia 
23 sierpnia 2012 roku w sprawie zbycia nieruchomości położonych w Łebuni - opinia 
pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/275/2017 Rady Gminy Cewice z dnia 
29 czerwca 2017 roku w sprawie nieodpłatnego nabycia zabudowanej nieruchomości -
opinia pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną 
w najem gruntu będącego w trwałym zarządzie tej jednostki - opinia pozytywna (5 -
za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego w postaci służebności przesyłu - opinia pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy na terenie miejscowości 
Cewice - opinia pozytywna (5 - za), 

• uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy na okręgi wyborcze, 
określenia ich granic i numerów oraz ustalania liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu - opinia pozytywna (5 - za), 

• uchwala zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych - opinia 
pozytywna (5 - za), 

• uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Łebunia - opinia pozytywna (5 - za). 

Wójt Gminy omówił poszczególne uchwały. 

Ad. 5 

Na posiedzeniu członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy 
Cewice omawiali i opiniowali n/w pisma: 

a) wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków z dnia 20.10.2017 r. 

b) pismo Pani W. Szymikowskiej - Sołtysa sołectwa Bukowina i Pani M. Szyca - radnej 
Rady Gminy Cewice z dnia 26.10.2017 r., w sprawie ujęcia w budżecie Gminy 
Cewice na rok 2018 zadania polegającego na wybudowaniu oświetlenia przy drodze 
wojewódzkiej nr 214 w miejscowości Bukowina, na które przygotowane zostały 
wcześniej projekty, 

c) pismo nr ZG.6822.3.2017 z dnia 14.11.2017 r. Pani A. Rosin - inspektora ds. 
gospodarki nieruchomościami i geologii w sprawie przejęcia przez Gminę Cewice 
działek nr 53/3, 53/7 i 53/16 wydzielonych pod drogę - ul. Potokową w Maszewie 
Lęborskim, 

d) wniosek Sołtysa i Rady Soleckiej sołectwa Unieszyno z dnia 17.11.2017 r. - zadania 
priorytetowe do wykonania w sołectwie Unieszyno w 2018 r. 



e) Zarządzenie nr 129/2017 Wójta Gminy Cewice z dnia 10 listopada 2017 r. w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały budżetowej na 2018 r. wraz z załącznikami 
i uzasadnieniem oraz Zarządzenie nr 130/2017 Wójta Gminy Cewice z dnia 10 
listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Cewice na lata 2018-2030. 

Ad. 6 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 27.11.2017 r. wydała następujące opinie: 

a) wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków z dnia 20.10.2017 r. - Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

b) wniosek Pani W. Szymikowskiej - Sołtysa sołectwa Bukowina i Pani M. Szyca -
radnej Rady Gminy Cewice z dnia 26.10.2017 r., w sprawie ujęcia w budżecie Gminy 
Cewice na rok 2018 zadania polegającego na wybudowaniu oświetlenia przy drodze 
wojewódzkiej nr 214 w miejscowości Bukowina, na które przygotowane zostały 
wcześniej projekty - Komisja zaopiniowała pozytywnie. Szczegółowy zakres prac 
inwestycyjnych związanych z montażem nowych punktów świetlnych na terenie 
Gminy, Komisja rozpatrzy w styczniu 2018 r. po analizie wszystkich wniosków 
z poszczególnych sołectw, oraz wyznaczy priorytetowe zadania do wykonania 
w ramach posiadanych środków w budżecie gminy na oświetlenie dróg; 

c) w kwestii pisma nr ZG.6822.3.2017 z dnia 14.11.2017 r. Pani A. Rosin - inspektora 
ds. gospodarki nieruchomościami i geologii w sprawie przejęcia przez Gminę Cewice 
działek nr 53/3, 53/7 i 53/16 wydzielonych pod drogę - ul. Potokową w Maszewie 
Lęborskim - Komisja uznała w/w wniosek za zasadny. Z uwagi na brak 
wystarczających środków w budżecie gminy, wniosek nie jest możliwy do 
zrealizowania w roku budżetowym 2018; 

d) odnośnie wniosku Sołtysa i Rady Soleckiej sołectwa Unieszyno z dnia 17.11.2017 r. -
zadania priorytetowe do wykonania w sołectwie Unieszyno w 2018 r. - Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. Szczegółowy zakres prac inwestycyjnych związanych 
z montażem nowych punktów świetlnych na terenie Gminy, Komisja rozpatrzy 
w styczniu 2018 r. po analizie wszystkich wniosków z poszczególnych sołectw, oraz 
wyznaczy priorytetowe zadania do wykonania w ramach posiadanych środków 
w budżecie gminy na oświetlenie dróg. W zakresie remontów dróg na terenie sołectwa 
Unieszyno, Komisja wypracuje wnioski po wiosennym przeglądzie dróg gminnych. 

Powyższe opinie Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji przyjęła następującą ilością 
głosów: 

za - 5, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Ponadto Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 27.11.2017 r. wypracowała następujące wnioski: 

a) Komisja opiniuje pozytywnie Wieloletnią Prognozę Finansową na rok 2018 pod 
warunkiem uwzględnienia następujących zmian: 



• rezygnacja z zadana pn. budowa ścieżek rowerowych na terenie Gminy 
Cewice w kwocie 125.000.00 zł ujętego do realizacji 2018 r. i przeznaczenie 
tej kwoty na zadanie pod nazwą zadania - modernizacja dróg gminnych 
ujętego do realizacji w 2018 , 

b) Komisja opiniuję pozytywnie projekt budżetu na rok 2018 pod warunkiem 
uwzględnienia następujących zmian: 

• rezygnacja z zadania ujętego w załączniku nr 3a pn. budowa ścieżek 
rowerowych na terenie Gminy Cewice na odcinku Cewice - Kamieniec 
w kwocie 125.000.00 zł i przeznaczenie tej kwoty na zadanie pod nazwą 
zadania - modernizacja dróg gminnych ujętego do realizacji w 2018 , 

• zmniejszenie dotacji dla Gminnego Centrum Kultury w Cewicach w kwocie 
53.000,00 zł i przeznaczenie tej kwoty na wydatki ujęte w rozdziale 60016 
w paragrafie 4210 - zakup materiałów i wyposażenia. 

Powyższe wnioski Komisja przyjęła następującą ilością głosów: 
za - 5, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Protokołowała: 

Przewodniczący \ 
Komisji Infrastruktury Korni nalndj i Inwestycji 

Jerzy BańkaY\ \ 


